
Ten slotte de vaste commissie voor Europese Zaken.
Ook die commissie had uw volle aandacht en betrokken-
heid. Niet onvermeld mag blijven het rapport van uw
hand ″Op tijd is te laat″, waarin u pleitte voor versterking
van de positie van de Kamer op Europees gebied. Uw
rapport heeft aan de wieg gestaan van de versterking die
de laatste jaren daadwerkelijk is doorgevoerd en
waarvan de Kamer nu de vruchten plukt. Daar zijn we u
dankbaar voor!

Nu gaat u vanuit een ander perspectief voluit de
Europese kaart spelen. Namens ons allen wens ik u
daarbij alle goeds toe en dank ik u nogmaals en van
ganser harte voor uw waardevolle bijdragen aan het
Kamerwerk de afgelopen jaren. Het ga u goed!

(geroffel op de bankjes)

De vergadering wordt enkele ogenblikken geschorst.

De voorzitter: Op de tafel van de Griffier ligt een lijst
van ingekomen stukken. Op die lijst staan voorstellen
voor de behandeling van deze stukken. Als voor het
einde van de vergadering daartegen geen bezwaar is
gemaakt, neem ik aan dat daarmee wordt ingestemd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, toe te voegen aan de agenda
van, zo mogelijk, een van de volgende weken het
voorstel van wet van de leden Koşer Kaya en Blok tot
wijziging van de Pensioenwet met betrekking tot de
medezeggenschap van pensioengerechtigden in
pensioenfondsbesturen (31537).

Voorts stel ik voor, toe te voegen aan de agenda van,
eveneens zo mogelijk, een van de volgende weken het
verslag van de Nationale ombudsman over 2008 (31866)
met een maximumspreektijd van vijf minuten per fractie.

Ik stel voor, dinsdag a.s. te stemmen over de brief van
het Presidium inzake een adviesaanvraag aan de
Onderwijsraad (31700-VIII, nr. 196), over de brief van het
Presidium over een Parlementair Onderzoek Financieel
stelsel (31980, nr. 1) en over de brief van het Presidium
over ondersteuning van de controlerende taak van de
Kamer rondom de kredietcrisis (31371, nr. 214).

Ik stel voor de volgende stukken van de stand van
werkzaamheden af te voeren: 2008Z09728; 2009Z04574;
2009Z04575; 2009Z06534; 2009Z08227; 2009Z09163;
2009Z09831; 2009Z10137; 17050-381; 21501-31-173;
21501-31-174; 21501-33-226; 21501-33-228; 21501-33-229;
21501-33-231; 21501-33-233; 22112-751; 22112-761;
22112-856; 24170-82; 24170-83; 24170-84; 24170-85;
24170-86; 24170-93; 26631-248; 26991-251; 27428-130;
27428-133; 27625-138; 27923-76; 28286-246; 28286-257;
28286-261; 28286-264; 28286-267; 28286-278; 28286-291;
28286-294; 28385-132; 28625-64; 28625-68; 28750-5;
28750-7; 28982-65; 28989-96; 29398-130; 29398-136;
29398-137; 29398-139; 29398-150; 29398-152; 29398-156;
29427-57; 29507-85; 29576-78; 29684-74; 30175-68;
30826-16; 30859-11; 30995-64; 30995-67; 30995-68;
31070-51; 31200-XVI-122; 31200-XVI-178; 31288-55;
31349-6; 31371-118; 31371-126; 31371-182; 31371-192;
31466-50; 31482-31; 31490-11; 31700-A-83; 31700-XI-72;

31700-XIV-128; 31700-XIV-142; 31700-XV-57; 31700-XV-63;
31700-XV-65; 31701-13; 31771-11.

Overeenkomstig de voorstellen van de voorzitter wordt
besloten.

De voorzitter: Ik deel aan de Kamer mee dat de vaste
commissie voor Defensie het lid Van Miltenburg tot haar
voorzitter heeft gekozen.

Het woord is aan mevrouw Agema voor twee
verzoeken.

Mevrouw Agema (PVV): Voorzitter. Ik wil u verzoeken om
het verslag van het algemeen overleg over kindermis-
handeling op de agenda te plaatsen.

De voorzitter: Wij zullen dit VAO toevoegen aan de
agenda van volgende week.

Mevrouw Agema (PVV): Voorzitter. Naar schatting leidt
de Mexicaanse griep in ons land tot 8000 doden.
Vanmorgen bereikte ons het bericht dat minister Klink
niet van plan is om voor iedereen een vaccin te
bestellen, maar dat hij risicogroepen wil aanwijzen. Dat
vinden wij niet acceptabel. Tegelijkertijd heeft ons het
bericht bereikt dat de Europese Commissie invloed
uitoefent op Nederland omdat de gereserveerde vaccins
gedeeld zouden moeten worden met andere landen.
Over beide onderwerpen zouden wij graag met spoed
debatteren met minister Klink.

Mevrouw Gerkens (SP): Voorzitter. Wij hebben vandaag
een inbreng gehad op een wetsvoorstel hierover. Wij
verzoeken om de vragen in deze inbreng voor het reces
te beantwoorden. Dan kunnen wij altijd nog zien of het
nodig is om daarover een debat te houden.

Mevrouw Arib (PvdA): Voorzitter. Ik kan me voorstellen
dat er naar aanleiding van de berichtgeving onduidelijk-
heid is ontstaan. Mijn fractie heeft daarom wel behoefte
aan een brief. Als deze brief de Kamer bereikt, wordt hij
gewoon voor de procedurevergadering geagendeerd.
Dan kunnen wij hierover alsnog eventueel een AO
houden. Wij hebben echter geen behoefte aan een
spoeddebat.

De heer Zijlstra (VVD): Voorzitter. Wij vinden de
berichtgeving dermate verontrustend dat wij over beide
zaken die mevrouw Agema heeft genoemd, zeer snel van
de minister verduidelijking willen in een brief. Als de
antwoorden ons niet bevallen, zullen wij een spoeddebat
hierover steunen. Eerst zouden er voor iedere Nederlan-
der twee vaccins zijn. Nu blijft voor de helft van de
Nederlanders iets over. Het is onduidelijkheid troef.
Hierover moet voor het reces duidelijkheid komen,
eventueel via een spoeddebat.

De voorzitter: Mevrouw Agema, u hebt steun voor een
brief en voor het snel beantwoorden van de schriftelijke
vragen. U hebt geen steun voor een spoeddebat.

Mevrouw Agema (PVV): Mogen wij die brief dan voor
dinsdag 12.00 uur ontvangen?

De voorzitter: Ik zal het stenogram doorgeleiden naar
het kabinet.

Voorzitter
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Het woord is aan mevrouw Leijten.

Mevrouw Gerkens (SP): Voorzitter. Ik voer het woord
namens mevrouw Leijten. Ik wil vragen of het verslag
van het algemeen overleg over AWBZ-dossiers op de
agenda kan worden geplaatst.

De voorzitter: Wij zullen dit VAO toevoegen aan de
agenda van volgende week. U had nog twee rappels van
mevrouw Leijten?

Mevrouw Gerkens (SP): Inderdaad. Ik rappelleer over
twee series vragen. Beide gaan over de bezuinigingen op
de AWBZ. Ik zou graag willen dat deze vragen worden
beantwoord vóór het debat daarover.

De voorzitter: Wij zullen het stenogram doorgeleiden
naar het kabinet.

Het woord is aan de heer Roemer.

De heer Roemer (SP): Voorzitter. Ik zou graag het verslag
van het algemeen overleg over de ov-chipkaart nog voor
het reces op de agenda geplaatst zien.

De voorzitter: Ik zal dit VAO toevoegen aan de agenda
van volgende week.

Het woord is aan de heer Van Bochove.

De heer Van Bochove (CDA): Voorzitter. Namens de
vaste commissie voor Onderwijs, Cultuur en Wetenschap
verzoek ik u, het verslag van het algemeen overleg over
het Nationaal Historisch Museum op de agenda te
plaatsen.

De voorzitter: Wij zullen dit VAO toevoegen aan de
agenda. Wellicht ten overvloede: sinds gisteren hanteren
wij het kerstregime. Ik zeg het maar voordat u allemaal
lange spreekteksten gaat voorbereiden. Dat zou jammer
zijn van de tijd.

Het woord is aan de heer Jan Jacob van Dijk.

De heer Jan Jacob van Dijk (CDA): Voorzitter. Ik
verzoek u om het VAO over de canon op de agenda te
plaatsen. Dat zou volgende week moeten, omdat op
30 juni de termijn van de AMvB afloopt. Wij moeten dus
uiterlijk 30 juni daarover kunnen stemmen.

De voorzitter: Wij zullen het toevoegen aan de agenda
op een tijdig tijdstip.

Het woord is aan mevrouw Gesthuizen.

Mevrouw Gesthuizen (SP): Voorzitter. Ik verzoek u om
heropening van het gisteren gevoerde debat over
protectionisme en steunmaatregelen G20. Dat mag in
alleen de aanwezigheid van de minister van Economi-
sche Zaken; de staatssecretaris hoeft daar niet bij te zijn.
Tevens verzoek ik om uitstel van de stemmingen over de
moties die gisteren bij het debat zijn ingediend. Deze
staan nu voor aanstaande dinsdag geagendeerd.

De heer Elias (VVD): Waar zou dat debat over moeten
gaan?

Mevrouw Gesthuizen (SP): Ik wil een nieuwe motie
indienen.

De heer Elias (VVD): Daar kan ik natuurlijk niet tegen
zijn.

De voorzitter: Dan zullen wij de heropening toevoegen
aan de agenda van volgende week.

Het woord is aan mevrouw Verdonk.

Mevrouw Verdonk (Verdonk): Voorzitter. 26 mei zijn met
algemene stemmen twee moties aangenomen over de
kredietverstrekking door banken. In beide moties wordt
de minister van Financiën gevraagd, informatie aan de
Kamer te zenden ″zodanig dat nog voor het zomerreces
een debat kan worden gevoerd″. Over zes Kamerdagen
begint het reces. Graag ontvang ik voor aanstaande
dinsdag 12.00 uur de brief van de minister met de
gevraagde informatie, zodat ik, indien nodig, dinsdag een
debat kan aanvragen.

De voorzitter: Wij zullen het stenogram doorgeleiden
naar het kabinet.

Aan de orde is het debat naar aanleiding van een
algemeen overleg op 2 juni 2009 over de certificering
van zeezeilschepen.

De heer Van Hijum (CDA): Voorzitter. Ik verkeer in
onzekerheid over het regime waar ik mij aan moet
houden. Is dat het kerstregime?

De voorzitter: Dat is het kerstregime. Ik heb dat eerder
aangekondigd. Ik begrijp dat u dat nog niet wist, maar ik
verzoek u om het dan heel kort te houden. Uw twee
minuten spreektijd gaat nu in.

©

De heer Van Hijum (CDA): Voorzitter. Ik zal mij beperken
tot de constatering dat naar het oordeel van de
CDA-fractie een stukje maritiem en cultuurhistorisch
erfgoed op het spel staat. Ik doel op de kwestie dat
Nederlandse traditionele zeezeilschepen nu al twee jaar
lang niet weten aan welke veiligheidseisen ze moeten
voldoen als ze willen varen op Duitsland en Denemarken
en van de havens aldaar gebruik willen maken. Die
kwestie heeft mijn fractie twee jaar geleden voor het
eerst aangekaart en ze is sindsdien echt te lang op haar
beloop gelaten. Die stelling wordt bevestigd door de
stukken en de onderliggende verslagen die wij de
afgelopen week onder ogen hebben gekregen. Het is nu
echt tijd dat het kabinet, en de staatssecretaris in het
bijzonder, actie onderneemt tegen Duitsland en Denemar-
ken. Beide landen moeten de Nederlandse veiligheids-
certificaten gewoon accepteren, want de juridische grond
waarop ze zich beroepen, te weten internationale
verdragen en Europese richtlijnen, zijn onvoldoende
grond. Dat is gebleken uit een parlementair onderzoek
dat met steun van deze Kamer is uitgevoerd, waarna het
roer van het kabinet langzaam maar zeker lijkt om te
gaan. Mijn fractie vindt dat echt aan de late kant. De
staatssecretaris heeft wat ons betreft een late bekering
doorgemaakt. In ons beider traditie betekent dit dat de
redding nog een feit kan zijn, maar voor de ondernemers
over wie het gaat, is het de vraag of allemaal niet too
little, too late is.

Ik dien daarom de volgende motie in.

Voorzitter
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